
 

                                Protokół posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 

                                              Nr 17/2023 w dniu 22.11.2023 

 

                     Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.15 zakończono o godz. 17.30 

 

L.p Imię i nazwisko                          

1. Grzegorz Bałdyga 

Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. Krystyna Urbańska           

Wiceprzewodnicząca,    

 sekretarz komisji 

obecna 

3.   Piotr Kaczmarek - Sekretarz 

 

nieobecny 

4. Andrzej Banaszyński obecny 

5. Wiesław Ewertowski obecny 

6. Tomasz Kranc obecny 

7. Leszek Zdrzałka obecny  

8. Jerzy Springer obecny 

9.  Halina Sobota obecna 

 

Nieobecni członkowie Komisji: 

1. Piotr Kaczmarek 

 

  Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Małgorzata Klessa- kierownik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa  
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1.  PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

 1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

1.2  Opiniowanie materiałów na posiedzenie   LVII  sesji   Rady Powiatu Wągrowieckiego 

 

2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, 

STANOWISK I WNIOSKÓW. 

      

                  BRAK 

 

3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 

 

Ad.1.1  Przewodniczący komisji przedstawił porządek posiedzenia, który został jednogłośnie przyjęty. 

  

Ad.1.2. Materiały na posiedzenie  LVII sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego zaprezentowali: Małgorzata 

Klessa- kierownik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa oraz Tomasz Kranc, starosta 

wągrowiecki. 

a) Małgorzata Klessa- kierownik Wydziału Ochrony Środowiska przedstawiła: 

         -  Informację o wynikach kontroli obiektów o podstawowym znaczeniu dla województwa na terenie 

 Powiatu Wągrowieckiego. Przedstawiła dane odnośnie liczby kontrolowanych zakładów oraz 

 omówiła nieprawidłowości stwierdzone podczas przeprowadzonych kontroli. ( radni otrzymali w/w    

  informację do zapoznania się), 

         - projekt  Uchwały w sprawie uchwalenia „ programu ochrony środowiska dla powiatu -

wągrowieckiego na lata 2023-2026 z perspektywą do roku 2030”. Pani kierownik między innymi  informowała, 

iż program został opracowany mi.in. w oparciu o analizę stanu środowiska przyrodniczego, wyposażenia w 

infrastrukturę techniczną służącą ochronie środowiska oraz analizę posiadanych zasobów przyrodniczych. 

Przedstawiono syntetyczny opis realizacji dotychczas obowiązującego programu ochrony środowiska, a 

także nakreślono podstawowe problemy do rozwiązania w najbliższych latach. Wskazując cele w zakresie 

ochrony środowiska w perspektywie opracowanego dokumentu, przedstawiono również koszty i możliwości 

finansowania zadań. Zaproponowano też wskaźniki monitorowania realizacji zadań przewidzianych w 

dokumencie. Program jest zgodny z obowiązującymi przepisami oraz dokumentami wyższego szczebla 

m.in. szczebla wojewódzkiego.  

b) Pan Tomasz Kranc, omówił projekty następujących uchwał: 

-  w sprawie powierzenia Samorządowi Województwa Wielkopolskiego prowadzenia zadania        

publicznego w zakresie ochrony zdrowia polegającego na zapewnieniu   utrzymania operatorskiego 

Systemu EDM umożliwiającego prowadzenie przez Zespół Opieki   Zdrowotnej w Wągrowcu 

elektronicznej dokumentacji medycznej w tym usług e- dokumentacja i  e – rejestracja. Zadanie, o 

którym mowa wspófinansowane będzie przez Powiat Wągrowiecki w kwocie 67 000 zł. rocznie przez 

okres 5 lat na utrzymanie operatorskiego Systemu EDM . 

      -   zmiany uchwały w sprawie powierzenia Gminie Wągrowiec   prowadzenia zadania zarządzania drogą     

 powiatową nr 1562P w miejscowości Łekno na  odcinku od km 12+050 do km 12+373 w ramach 
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 zadania pn.: „Przebudowa i zagospodarowanie rynku z układem komunikacyjnym w 

średniowiecznej    części dawnego miasta Łekno”, jest to związane z historycznymi odkryciem 

drogi drewnianej, co      wiąże się z przedłużeniem prowadzonej inwestycji drogowej. 

     -  zmiany w statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu  polegają na : 

 1) w § 6 ust. 1 pkt 3) ppkt 3.2  po literze c) dodaje się lit. d) i e) o następującym brzmieniu: 

        ,,d) Pracownia Endoskopii 

          e) Medyczne laboratorium diagnostyczne;”  

 2) w § 6 ust. 1 pkt 4) ppkt a) otrzymuje nowe brzmienie: 

a) „Dyrektor, Zastępca Dyrektora ds. Medycznych, Zastępca Dyrektora ds.   Ekonomicznych – Główny 

Księgowy, Zastępca Dyrektora ds. Inwestycyjno-   Eksploatacyjnych, Zastępca Dyrektora ds. pielęgniarstwa 

i organizacji opieki;”  

W trakcie omawiania poszczególnych projektów uchwał zostały zadane 2 pytania przez Przewodniczącego 

komisji Grzegorza Bałdygę w brzmieniu 1. ” Czy BGW Rąbczyn został zaliczony do zakładu o 

zwiększonym ryzyku ?” oraz 2.„ Do czego zobowiązane są Wody Polskie, do jakich działań”?.   

Odpowiedzi udzieliła pani Kierownik.  Pytanie 1 . NIE, pytanie 2 „ tabela 48 Programu przedstawia 

działania i zadania Wód Polskich.  Radny pan Wiesław Ewertowski, skierował pytania w obszarze 

zaprezentowanego programu a mianowicie: jak ma się realizacja założeń programowych, jak zmotywować 

podmioty do realizacji zawartych  zadań , jakie są programy pomocowe związane np. z programem 

energetycznym, jak i czy są prowadzone badania zasobu wód, jaki procent usuwania azbestu jest 

zrealizowany w powiecie wągrowieckim. Na wszystkie pytania pani kierownik udzieliła odpowiedzi, 

między innymi: Gminy są odpowiedzialne za realizacje programów ochrony i czystości środowiska, WIOŚ 

prowadzi monitoring jakości w obszarze ochrony środowiska prowadząc analizy w  poszczególnych 

obszarach. Program usuwania azbestu zrealizowany jest w 15%.  W odniesieniu do prowadzonej dyskusji 

członków komisji w sprawie programu i działalności WIOŚ Radny Pan Jerzy Springer stwierdził, iż należy 

przyszłościowo zmienić metody w sposobie kontroli , nadzoru itp. przez WIOŚ. Jeżeli nie nastąpi zmiana , 

to  wszelkie analizy i dane nadal będą wątpliwe. 

Członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawione materiały na . LVII sesję Rady Powiatu oraz  

pozytywnie zaopiniowali projekt budżetu na 2024 rok. 

   4. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 

 

 

4.1  Zapytania 

 

                                               BRAK 

 

 

   4.2  Opinie  

 

                                                    BRAK 
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4.3 Stanowiska 

 

 

                                         BRAK 

 

 

 

 Wnioski                                       

                                                   

 

 

 

 

           Protokołowała                                                  Przewodniczący Komisji 

        Krystyna Urbańska                                                  Grzegorz Bałdyga 

-- -----------------------------                              --------------------------------------------- 


